
 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr  8/2007 

 

Posiedzenia Komisji O światy, Kultury, Kultury Fizycznej,  Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porz ądku Publicznego 

 
 
odbytego w dniu  28 listopada 2007 roku 

 
 

Obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący Komisji 

 
1. JOLANTA  KOSTKA     - ………………………  
    

Zastępca PrzewodniczącegoZastępca PrzewodniczącegoZastępca PrzewodniczącegoZastępca Przewodniczącego    

    

2.  JACEK  HADRY Ś       - ……………………… 
 
Członkowie:Członkowie:Członkowie:Członkowie:    

3. HENRYK  DUDKA    - ............................. ... 
 

4. LESZEK  KONARZEWSKI   - ........................ ........ 
 

5. HENRYK TOMASZEWSKI   - ………………………  
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Porządek   posiedzenia  Komisji Oświaty...  Nr 8/07 z dnia                             
28 listopada  2007  r.- godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Wypracowanie wniosków do Komisji BudŜetowej w sprawie projektu 

uchwały budŜetowej. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                           

12 grudnia 2007. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jolanta Kostka                     
– Przewodnicz ąca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocno ść obrad , o świadczaj ąc , iŜ zgodnie z list ą 
obecno ści w posiedzeniu uczestniczy cały skład Komisji. 

 
 
List ę obecno ści stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodnicz ąca Komisji przedstawiła porz ądek obrad i poddała 
pod głosowanie: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie przyj ęła  w/w 
porz ądek obrad. 

 
 
 
Ad. 1. Przyj ęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 
 

 Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie: 
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Protokół Nr 7/2007 z dnia 05 listopada 2007 
 

 
Głosowało  -  5 

 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  przyj ęła Protokół        
Nr 7/2007 bez uwag.  

 
 
 
Ad. 2.  Wypracowanie wniosku do Komisji Bud Ŝetowej            

w sprawie projektu uchwały bud Ŝetowej. 
 
 
  
 Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- szczegółowo omówiła projekt budŜetu na 2008 rok wraz z załącznikami. 
Poinformowała, iŜ dochody na 2008 rok planuje się w kwocie  29.334.221 zł, 
z tego: dochody bieŜące – 21.884.268 zł, dochody majątkowe – 7.449.953 zł, 
a wydatki w kwocie 31.049.365 zł., z tego: wydatki bieŜące – 20.576.099 zł, 
wydatki majątkowe (inwestycyjne) – 10.473.266 zł. BudŜet gminy na 2008 
rok zamknie się niedoborem w kwocie 1.715.144 zł, który zostanie pokryty 
poŜyczką i kredytem.  Następnie pani Skarbnik omówiła dochody i wydatki 
w poszczególnych działach. 
  
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- w sprawie dopłat do uczniów uczęszczających z terenu gminy do szkół 
miejskich, wystosowałam pismo do Pana Burmistrza  informując, Ŝe gmina 
będzie zwracała tylko subwencje za uczniów uczęszczających do szkół 
miejskich.  Będziemy negocjować kwotę dopłaty dla dzieci, które chodzą 
zgodnie  z ustalonymi przez Radę Gminy obwodami do placówek szkolnych. 
Stoimy na stanowisku, Ŝe nie ma Ŝadnej dopłaty dla dzieci, których rodzice 
posłali do szkół miejskich w Ustce i Słupsku. Będzie tylko zwrot subwencji. 
JeŜeli Dyrektor szkoły przyjmuje ucznia spoza swojego terenu musi liczyć 
się z konsekwencją , Ŝe za tym dzieckiem pójdzie tylko  i wyłącznie  
subwencja. 
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Na dzień dzisiejszy skrupulatnie analizujemy wydatki poszczególnych 
naszych placówek oświatowych. NajdroŜszą szkołą, a najmniejsza 
gabarytowo jest szkoła w Gąbinie. Nie chcemy  likwidacji tych placówek. 
Zastanawiamy się nad mała reformą oświatową  i na Sesji do końca miesiąca 
lutego 2008 roku przedstawimy projekt utworzenia Zespołu Szkół z siedzibą  
w Objeździe i z filiami w Wytownie i Gąbinie. Utworzenie Zespołu Szkół  
spowoduje, Ŝe nauczyciele będą mieć jednego pracodawcę. Nie dochodziło 
by do takiej sytuacji jaka  miała miejsce w Gąbinie, Ŝe  na dzień dzisiejszy 
mamy podwójne zatrudnienie, poniewaŜ nauczyciele są albo na urlopie 
macierzyńskim, albo na urlopie zdrowotnym i nie ma moŜliwości 
delegowania nauczycieli z innych placówek na zastępstwo, a trzeba 
zatrudniać nowe, kolejne osoby. Za utworzeniem Zespołu przemawia 
równieŜ to, Ŝe  w naszych szkołach jest zbyt mała ilość oddziałów, by szkoły 
mogły ubiegać się o środki zewnętrzne. Na dzień dzisiejszy wnioskodawcą  
musi być gmina, a szkoła, która jest merytorycznie zainteresowana nie moŜe 
zrobić nic i kaŜdy wniosek szkoły zostanie odrzucony z przyczyn 
formalnych. Utworzenie Zespołu będzie dawało szanse i moŜliwości 
zaistnienia naszym szkołom na zewnątrz.  Chcę zaangaŜować dyrektorów 
szkół, by występowali do rodziców  w miesiącach luty/marzec, aŜeby rodzice 
z terenu gminy decydowali się na wybór szkoły dla swoich dzieci  na terenie 
gminy. Powstał pomysł utworzenia klasy sportowej na bazie obecnego 
Gimnazjum w Objeździe. Czekamy na wykładnię prawną w tej sprawie.  
W planie budŜetu szkół nie są ujęte środki finansowe na wydatki remontowe, 
na nagrody jubileuszowe, odprawy emerytalne. Środki te znajdują się                    
w budŜecie gminy z uwagi na to, Ŝe ktoś planuje środki, a nie odchodzi                
i środki te nie wracają do budŜetu gminy i będą przechowywane.                        
W momencie, gdy dana osoba zdecyduje się odejść na emeryturę,  to  o taką 
kwotę będziemy zwiększać plany finansowe danej jednostki. 

 
 

Radny Jacek Hadryś 
- Komisja powinna mieć moŜliwość zapoznania się ze szczegółowymi 
wydatkami na oświatę. NaleŜałoby zaprosić wszystkich dyrektorów szkół.  
 
 
Lidia Orłowska Getler Sekretarz Gminy 
- spotkanie z dyrektorami szkół , Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej 
Biblioteki Publicznej odbędzie się w dniu 19 grudnia o godz. 8 00 celem 
omówienia budŜetów szkół . Zapraszamy członków Komisji do wzięcia 
udziału w tym spotkaniu. 
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Radny Jacek Hadryś 
- Komisja Oświaty chętnie weźmie udział w spotkaniu z dyrektorami szkół, 
aby mieć pełen obraz w zakresie oświaty. 

 
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- przedstawię informację w zakresie oświaty według zapotrzebowania                  
i według przyjętych kwot do budŜetu (zatrudnienie, liczba uczniów i wydatki 
na kaŜdego ucznia).   

 
 

Radny Jacek Hadryś 
- z wieloletniego  planu inwestycyjnego z tzw. fazy realizacji przeszło na  
fazę  projektową docelowe zasilenie w wodę miejscowości Objazdy. Jestem 
pełen obaw, czy nie będzie problemu z wodą w  Rowach poniewaŜ powstaje 
kilkanaście pensjonatów. Zadanie to zostało przesunięte na rok 2009. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- na dzień dzisiejszy w planie jest tylko projekt. Czy ruszymy z tym 
zadaniem będzie zaleŜało od wpływów. Konsultowałam się z Zakładem 
Usług Wodnych i myślę, Ŝe nie będzie tak tragicznie. DuŜo zaleŜy od 
pogody. BudŜet musiał nam się zamknąć. Wprowadziliśmy tyle zadań, na ile 
starczyło nam środków. Wstawienie do budŜetu zadania projektowo                       
i wykonawstwa nie jest moŜliwe poniewaŜ musielibyśmy zrezygnować                 
z innego zadania. 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- wykonanie projektu to juŜ kwota 120 tyś zł. 
 
 
Radny Jacek Hadryś 
- są niespójności z  rzeczywistym planem budŜetowym . Nie widzę budynku 
wielofunkcyjnego w Rowach.  
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- budynek uŜyteczności publicznej jest wpisany w program. Nie ma 
moŜliwości wstawienia do budŜetu tego zadania poniewaŜ musiałby mieć 
zabezpieczone środki . W zadaniu – budowa chodników jest uwzględniona 
faza  projektowa na cztery chodniki - Objazda,  Machowinko, Wytowno              
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i ciąg pieszo – jezdny w Charnowie. Zakładam, Ŝe przynajmniej jeden 
chodnik będzie wykonany w 2008 roku. Wiem, Ŝe na podstawie tego budŜetu 
nie wystarczy środków lecz mam nadzieję, Ŝe pozyskamy środki zewnętrzne. 
W środku roku sytuacja na pewno będzie ulegała zmianie i wystąpię do Rady 
o kredytowanie pewnych zadań jeŜeli taka potrzeba zaistnieje. Schodzimy            
z kredytu na kanalizację. Do bezpiecznych granic kredyty są nieuniknione, 
jeŜeli chcemy inwestować. 
Pozyskaliśmy dodatkowe środki i straŜ poŜarna w Zaleskich otrzyma aparaty 
tlenowe. 
 
 
Jolanta Kostka przewodnicząca Komisji 
- zwróciła się z zapytaniem czy są uwagi do projektu bud Ŝetu na 2008 rok. 

 
 

W związku z brakiem uwag Komisja zaopiniowała pozytywnie  
przez aklamacj ę  projekt bud Ŝetu na 2008 rok w przedło Ŝonej 
wersji. 
 

 

 
Ad. 3.  Komisja zaopiniowała nast ępuj ące  proj. uchwał pod 

obrady Rady: 
 
 
 

- projekt uchwały w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego d la 
północno – wschodniego fragmentu obr ębu geodezyjnego 
Dębina w gminie Ustka, 

 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 
 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały  : 
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Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

  
 
 

- projekt uchwały w sprawie uchylenia w cz ęści Uchwały Rady 
Gminy Ustka  Nr XXXIX/390/2006 z dnia 20 pa ździernika 2006 
roku w sprawie przyst ąpienia   do sporz ądzenia zmiany Studium 
uwarunkowa ń i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Ustka zatwierdzonego Uchwał ą Rady Gminy Ustka                 
Nr V/37/2002 z dnia 30 grudnia 2002 roku, dla cz ęści obszaru 
poło Ŝonego w obr ębie geodezyjnym D ębina  w Gminie Ustka, 

 
 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały  : 
 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
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- projekt uchwały w sprawie uchylenia w cz ęści Uchwały Rady 
Gminy Ustka Nr XXXIX/391/2006 z dnia 20 pa ździernika 2006 roku 
w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla cz ęści obszaru 
poło Ŝonego w miejscowo ści Dębina w Gminie Ustka. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały  : 
 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

  
 
 

- projekt uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia 
Międzygminnego pomi ędzy Gmina Miasto Ustka, a Gmin ą Ustka 
w sprawie nadania obszarowi Gminy Ustka i Gminy Mia sto Ustka 
statusu uzdrowiska. 

 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały. Ponadto wyjaśniła, Ŝe radni miasta Ustki 
wprowadzili pewne zmiany i w takiej wersji przedłoŜono nam Porozumienie.  
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały: 
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Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 
 
 

 
- projekt uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie Gminy Ustka na 
2007 rok. 
 
 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w  projekty uchwał zgodnie z uzasadnieniem. Następnie Pani 
Skarbnik zwróciła się z zapytaniem, czy byłaby moŜliwość dokonania  
zmiany  w budŜecie bez posiedzenia Komisji w wypadku, gdyby w okresie 
od złoŜenia projektu uchwały zostały wprowadzone zmiany Zarządzeniem 
Wójta, dotyczące zwiększenia budŜetu o dotacje  na zadania zlecone                     
i dofinansowanie zadań własnych. 
 
 
Komisja zaakceptowała powy Ŝsze. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
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- projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/10 7/2007 Rady 
Gminy Ustka z dnia 12 listopada 2007 roku w sprawie  ustalenia 
stawek opłaty miejscowej w Gminie Ustka, terminu pł atności 
oraz sposobu jej poboru. 
 
 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
 

 

 

- projekt uchwały w sprawie opłaty targowej. 
 
 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
 

 
 

- projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej k woty 
poŜyczek udzielanych przez Wójta Gminy Ustka w roku 
bud Ŝetowym 2008. 
 
 
Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały.  
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- w Stanowisku Rady Gminy  w zdaniu Rada Gminy Ustka  w budŜecie 
gminy zagwarantuje rocznie do 40 tyś zł na tzw. Fundusz poŜyczkowy. Nie 
moŜe być dalszego zapisu „który będzie zwiększony kwotą spłacanych 
poŜyczek”.  
 

     Komisja wnioskuje o dokonanie w/w autopoprawki . 
 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie  projekt uchwały                
z w/w zmianą:        

 
 

Głosowało  -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie okre ślenia wysoko ści sumy, do 
której Wójt mo Ŝe zaciągnąć zobowi ązania wynikaj ące z umowy 
zawartej z Bankiem Gospodarstwa Krajowego. 
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Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały:           

 
Głosowało  -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie stanowisko jak wy Ŝej. 

 
 

 
- projekt uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Ustka 
z organizacjami pozarz ądowymi, osobami prawnymi                       
i jednostkami organizacyjnymi działaj ącymi na podstawie 
przepisów o stosunku pa ństwa do Ko ścioła Katolickiego             
w Rzeczypospolitej Polskiej, o stosunku Pa ństwa do innych 
kościołów i zwi ązków wyznaniowych oraz o gwarancjach 
wolno ści sumienia i wyznania, je Ŝeli ich cele statutowe obejmuj ą 
prowadzenie działalno ści po Ŝytku publicznego oraz 
stowarzyszenia jednostek samorz ądu terytorialnego” na 2008 
rok, 
 

 
Lidia Orłowska Getler Sekretarz Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 
 

 
 

- projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w m iejscowo ści 
Wodnica.  
 
 
 Lidia Orłowska Getler Sekretarz Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  -  5 
 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 
 
 

 

Ad. 4.  Sprawy bie Ŝące i wolne wnioski. 
 
 
 

Komisja przyj ęła do wiadomo ści tre ść następuj ących pism: 
 
 
1. Pomorska Izba Rolnicza – dotyczące  zaproszenia na posiedzenie Rady 

Powiatowej PIR Powiatu Słupskiego, które odbędzie się w dniu                      
29 listopada 2007 roku o godz. 10 00 . 

 
2. Pomorska Izba Rolnicza – dotyczące zaproszenia na szkolenie: Program 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013, które odbędzie się               
w dniu 14 grudnia 2007. 
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji                             
o godz. 1225  zamknęła obrady Komisji . 

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
Protokołowała                                           Przewodnicząca  Komisji 
 
GraŜyna Frankiewicz                                   JOLANTA  KOSTKA 
 
 
 


